



Call for Paper (ENG)

Alma Mater – Journal of Interdisciplinary Cultural Studies is pleased to announce the call for papers for its upcoming issue, to be published in March 2025. We welcome high-quality, original research articles from a wide range of cultural studies disciplines, embracing diverse perspectives and methodologies.

As an international, open-access journal, we are committed to promoting rigorous academic research without any publication fees. All submitted manuscripts will undergo a double-blind peer-review process to ensure scholarly excellence.

Submission Guidelines:

- Manuscripts should be submitted by February 15, 2025.
- Please send your submissions to: habib.tekin@marmara.edu.tr, ilker.yigit@marmara.edu.tr, emrah.siyavus@marmara.edu.tr or submit via our website: www.almamater.com.tr.

We look forward to receiving your contributions!

Sincerely,

Editorial Team

Alma Mater – Journal of Interdisciplinary Cultural Studies



Call for Paper (DEU)

Alma Mater – Zeitschrift für interdisziplinäre Kulturforschungen freut sich, den Call for Papers für die kommende Ausgabe, die im März 2025 veröffentlicht wird, bekanntzugeben. Wir laden zur Einreichung von qualitativ hochwertigen, originellen Forschungsartikeln aus einer breiten Palette kulturwissenschaftlicher Disziplinen ein und begrüßen dabei vielfältige Perspektiven und Methodologien.

Als internationale Open-Access-Zeitschrift fördern wir rigorose wissenschaftliche Forschung ohne Publikationsgebühren. Alle eingereichten Manuskripte durchlaufen ein doppelt anonymisiertes Peer-Review-Verfahren, um wissenschaftliche Exzellenz zu gewährleisten.

Einreichungsrichtlinien:

- Manuskripte sollten bis zum 15. Februar 2025 eingereicht werden.
- Bitte senden Sie Ihre Beiträge an: habib.tekin@marmara.edu.tr, ilker.yigit@marmara.edu.tr, emrah.siyavus@marmara.edu.tr oder reichen Sie diese über unsere Website ein: www.almamater.com.tr.

Wir freuen uns auf Ihre Beiträge!

Mit freundlichen Grüßen

Editorial Team

Alma Mater – Zeitschrift für interdisziplinäre Kulturforschungen